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VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2023 
Hejde Sockenförening har under året haft 243 (245) medlemmar av vilka 231 (233) är betalande och 12 är barn. 
Detta innebär att vårt totala medlemsantal har minskat med 2 personer. Årsavgift 2023 har för vuxen varit 150 
kr. Medlemskap för barn är gratis upp till och med det år de fyller 19. 

STYRELSEN OCH DESS ARBETE 

Styrelsen har haft följande sammansättning: 

Ordförande  Joachim Hjärtmyr 
Vice ordförande  Ingemar Lundqvist 
Kassör/Medlemsansvarig  Monica Viberg 
Sekreterare  Mattias Segnestam 
Aktivitetssamordnare   Amanda Olofsson 
Kommunikationsansvarig  Joachim Hjärtmyr 
Ledamot  Victoria Åkerbäck 
Ledamot  Håkan Erlandsson 

Under verksamhetsåret har styrelsen haft 12 protokollförda möten.  

Även i år bjöds det på ett dignande julbord med bar. Stjärnarve stod på scenen och framförde ett knippe 
julsånger. Ett mycket uppskattat evenemang som vi hoppas kan få förbli traditionsenligt framåt! 

Styrelsearbetet har inriktats på de förvaltningsfrågor som är dokumenterade i stadgarna, bygdegård, vattensåg 
och Rannbas, samt inspirera medlemmar att ordna aktiviteter. 
Styrelsen har även fått det positiva beskedet att den nuvarande weblösningen kan leva vidare så ett arbete har 
inletts att modernisera denna för att minska på framtida underhållsarbete för IT-ansvariga. 
Ekonomisystemet har bytts mot en moderna webbaserad lösning från vår tidigare leverantör, vilket gör 
kassörens arbete lättare med bibehållen igenkänning av systemet. 

Projektgruppen för energiminskning har jobbat vidare med lösningsförslag och bidrag. Det blev ett avslag hos 
boverket för den ansökan som skickades in vintern 2022, men skam den som ger sig! Då regionens bidrag är 
kravställt med en återbetalning i slutet på 2024 om de inte används har nu en ny ansökan till Boverket skickas in 
och vi hoppas på en aning snabbare besked än förra gången då beskedet om avslag inte dök upp förrän i början 
av juni. 

Valberedningen deltog i ett styrelsemöte där kompetensbehov för kommande styrelse diskuterades. 
Valberedningen har bestått av Olle Hederfeld (sammankallande), Gunnel Åkerbäck samt Henrik Sörling. 

Som en del av styrelsens ansvar genomförs årligen en systematisk brandskyddskontroll. Vidare så har styrelsen 
gjort en årlig genomgång av hantering av föreningens personuppgifter (GDPR). 

Lägenheten i Bygdegården har varit uthyrd hela året. 

I övrigt så har nyttjandegraden av Bygdegården varit något lägre än 2022. Totalt har Bygdegården under 2023 
använts vid 62 (81) tillfällen.  

EKONOMI 

Resultat före avskrivningar blev 19 089 kr (59 100 kr) vilket är över vår målsättning på 5 %. Efter avskrivningar 
blev resultatet 16 730 kr (52 749 kr). Se Resultat- och Balansräkning. 

Bidraget från regionen på 200 000 kr finns kvar i väntan på besked från Boverket. Vid avslag kommer detta 
bidrag återbetalas till regionen. 

Långsiktigt är det viktigt att föreningen har en god ekonomi för att stå rustad för kommande underhåll och 
utveckling av bygdegården och vattensågen. 
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BYGDEGÅRDSGRUPPEN OCH SÅGGRUPPEN 

Bygdegårdsgruppen har varit aktiv med löpande underhåll, sophantering, tillsyn efter uthyrningar och 
genomförd städdag med många medlemmar som hjälpte till. Ann-Christin Söderberg har varit ansvarig för 
Bygdegårdsgruppen och vi tackar för ett förtjänstfullt arbete under året. Stort tack till alla som bidragit med 
arbetsinsatser. Ca 10% av medlemmarna ställde upp och målade bygdegårdens fasad och ca 50% av 
medlemmarna deltog sedan i den efterföljande lammgrillningen. 
Framåt har Ann-Christin meddelat att hon inte har möjlighet att vara ansvarig för Bygdegårdsgruppen och 
Valberedningen har inlett ett arbete att hitta en ersättare till henne. Mer om detta på årsstämman. 

Såggruppen genomförde den traditionsenliga och mycket uppskattade sågdagen under påskhelgen. Förutom 
detta har en hel del underhållsarbete utförts under året inklusive ny panel på insidan av väggar, ombyggnation 
av dammluckor, ny ställning till den gamla stocksläden, ny soffa utanför, nya serveringsbord till sågdagen och 
andra evenemang, slipat sågblad samt en ny skylt inför sågdagen med tillhörande underrede byggt av den gamla 
vagnen som huserat i vattensågen. Vid Rannbas utfördes den årliga slåttern och slyröjningen. Stort tack till 
Rickard Johansson samt till alla som bidragit med arbete och engagemang. 

 

Medlemmar har aktivt bidragit till att genomföra såväl aktiviteter som städdagar, underhåll och reparationer. 
Stort tack till alla er som hjälpt till! 
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AKTIVITETER 

Föreningen har under 2023 genomfört 29 aktiviteter med en stor bredd och i olika samarbetsformer. 

 Stort tack till alla som deltagit samt varit med och ordnat aktiviteter! 

 

2023 HSF Aktiviteter 
 Aktivitet: Ansvarig: Tidpunkt: 

1 Årsstämma HSF Styrelsen 5 mars 

2 Sågdag Vattensågen Rikard 8 april 

3 Studiecirkel arkeologi Pär-Håkan 12 april 

4 Städdag Bygdegården AC 15 april 

5 Studiecirkel arkeologi Pär-Håkan 19 april 

6 Studiecirkel arkeologi Pär-Håkan 26 april 

7 Vin och matprovning Pär-Håkan 6 maj 

8 Teckningsfest Martin 27 maj 

9 Gympa Katarina 3 juli 

10 Sommargympa Katarina 4 juli 

11 Gympa Katarina 6 juli 

12 Kors & Tvärs Anna 9 juli 

13 Sommargympa Katarina 12 juli 

14 Sommargympa Katarina 14 juli 

15 Sommargympa Katarina 17 juli 

16 Sommargympa Katarina 20 juli 

17 Sommargympa Katarina 24 juli 

18 Visning Sverige -Japan fotbolls VM Pär-Håkan 11 augusti 

19 Yoga Josefin 17 augusti 

20 Fotbolls-VM Sverige-Australien Pär-Håkan 19 augusti 

21 Yoga Josefin 24 augusti 

22 Yoga Josefin 29 augusti 

23 Yoga Josefin 7 september 

24 Målning / Grillafton Styrelsen 9 september 
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25 Yoga Josefin 28 september 

26 Yoga Josefin 12 oktober 

27 Filmvisning och taco kväll Styrelsen 13 oktober 

28 Förberedelser fredsmarsch Pär-Håkan 22 oktober 

29 Julbord Styrelsen 9 december 
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WEBSIDA, NYHETSBREV OCH SOCIALA MEDIER 

Kommunikation från föreningen till medlemmarna, samt informationsinhämtning från medlemmarna,  

sker via någon av följande kanaler:  

• Hemsidan www.hejde.org 

• Nyhetsbrev som skickas till den e-postadress som vi har registrerad för medlemmen 

• Facebook där vi har en egen sida @hejdesockenforening samt ”Grupp för Hejde Sockenförening”  
där medlemmar själva kan skapa inlägg för diskussion, sprida positiva kommentarer eller dela med  
sig av information som andra kan ha intresse av. 

• Instagram. 

• ”Gatupratare” vid infarten till Bygdegården som meddelar vad som är på gång 

• Vid större aktiviteter delas även ut lappar i brevlådorna i Hejde 

För att utskick skall kunna fungera fullt ut är det viktigt att meddela om det sker någon förändring av 
telefonnummer, postadress eller e-postadress så att registret kan hållas uppdaterat. 

SAMARBETE MED ANDRA ORGANISATIONER 

Hejde Sockenförening har ett gott samarbete med andra organisationer. Studieförbundet Vuxenskolan bistår 
med hjälp av tryckning och utskrifter och ger även råd hur vi på bästa sätt kan driva våra aktiviteter 

Sockenföreningen är medlem i Bygdegårdarnas Riksförbund samt Sveriges Hembygdsförbund, Klintetraktens 
Framtid, Hela Sverige skall leva samt Hejde-Väte Fiberförening. 

 
Hejde den 8 februari 2024 
 

 

__________________________  _____________________________ 

Joachim Hjärtmyr - Ordförande  Ingemar Lundqvist - Vice ordförande 

 

 

__________________________  _____________________________ 

Monica Viberg - Kassör   Mattias Segnestam - Sekreterare 

 

 

__________________________  _____________________________ 

Amanda Olofsson - Aktivitetsansvarig  Victoria Åkerbäck - Ledamot 

http://www.hejde.org/

